
”Passen molt ràpid els anys” solem 
comentar sovint. Tenim la impressió que 
el temps se’ns escapa de les mans. 
(“Tempus fugit” deien els antics).  
 

El temps és el mateix per tots. Per 
tothom cada hora són seixanta minuts, 
però canvia molt com s’omplin, com es 
viu cada instant. Per alguns les nits són 
llargues i per altres massa curtes... El 
que sÍ és cert és que el temps passa.  
 

A la Bíblia hi ha dos maneres de 
entrendre el temps que són: “cronos ” i 
“kairós”.   
 

Cronos  és el temps que passa, la 
successió dels segons, minuts, hores, 
dies, mesos i anys. És el temps que es 
pot mesurar. És el temps humà, el temps 
terrenal.  
 

Kairós  .és el temps oportú, el temps de 
gràcia, el temps de Déu. És el temps 
favorable, el temps propici on Déu intervé 
en la història.  
 

Cronos marca la quantitat, kairós la 
qualitat  
 

Des de que Déu s’ha fet home i ha vingut 
al nostre món tot és KAIRÓS. Tot és 
moment de gràcia, tot esdevé moment 
oportú per tastar la presència del Senyor 
enmig de la nostra pròpia història.  
 

En aquest any que avui comença fem el 
propòsit de que sigui un KAIRÓS, 
aprofitem cada instant per viure’l amb 
plenitud. Déu ens regala un any nou, un 
temps de gràcia, una nova oportunitat per 
estimar més i millor a Ell i als germans. 
No deixes que els teus dies siguin nomes 
“cronos”, fes que siguin “kairós”.. 
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                     Mossèn Ramon 
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  Santa Maria, Mare de Déu 

  Oh Déu, per la virginitat fecunda de Maria, heu donat un salvador al llinatge humà; 
  feu que experimentem la seva intercessió, ja que per Ella hem merescut de rebre 
  el vostre Fill, l’autor de la vida. 
. 
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Lectio divina. Reunió dilluns dia 2  a les 20:15 h. 

 
Grup 30/40. Reunió dimarts dia 3, a les 20:30 h. 
 
Dimarts “Dia d’adoració contínua ”. El 
dimarts dia 3, tornarem a viure una diada  
d’adoració al Senyor des de les 10 del matí fins  
les 19 h, de la tarda  
 

Pessebre Vivent i rebuda als Reis Mags. 
El dijous dia 5 de gener. 
 

- 17.00 A la plaça Pius XII, “Anunciació als 
pastors” amb els nens i nenes dels dos 
cursos de comunió i els qui vulguin venir. 
Seguidament comitiva fins al pessebre per 
fer l’Adoració dels Pastors al Nen Jesús.  
 

- 17’15 Repartició de XOCOLATA mentre 
esperem l’arribada dels Reis.  
 

- 17’30 “Sembradors d’estrelles”  
 

- 18’00 Arribada del Reis Mags i adoració 
dels Reis Mags al Nen Jesús, a la façana 
principal de l’església. Paraules de 
benvinguda als Reis i seguidament la 
comitiva reial continuarà el seu recorregut 
com de costum. 

Necessitem voluntaris per muntar  el 
pessebre vivent del dia 5, a partir de les 9 de matí 
i per desmuntar-lo  a partir de les 18:30 h.- Els qui 
pugueu ajudar-nos, digueu-nos-ho. Gràcies. 
 

El dia de Reis, el divendres dia 6 , és festa 
de precepte (és a dir, amb el deure d’assistir a la 
santa Missa) i les misses són, per tant, amb el 
mateix horari que els diumenge: 9, 12, i 19:30 h. 
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 De l’1 al 7 de gener                     any 2023                      nº  684 

  EL TEMS QUE VIVIM 



 
                             
  
 
  
 
 
 
 
 
   
  
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
                                                             
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                       
 

 
 
  
  
 
 

San Basilio y San Gregorio 
Nacianceno 

  2 

Santa Genoveva   3 

San Rigoberto   4 

San Simeón Estilita   5 

Epifanía del Señor   6 

San Raimundo de Peñafort   7 

San Severino    8 

 ¿QUÉ NOS APORTA LA FIESTA DE LOS REYES MAGOS?  

Dichosos los que 

saben dar sin 

recordarlo y 

recibir sin 

olvidarlo 

SANTORAL 
dilluns,    2               8’00 h. Pels qui reben a casa les capelles de la Sagrada 

                   Família 
       19’30 h   
         
dimarts,  3                8’00 h.  
                     19’30 h   
 
dimecres, 4             8’00 h   
       19’30 h   
        
dijous, 5          8’00 h  Suf. Doménech 
         19´30 h   
. 
   
divendres, 6              9’00 h  Suf. Gaspar Fernández Solé 
       12’00 h.    
       19´30 h  Suf. Marisa Valls Montesó 
 
 
dissabte, 7               8’00 h..  

     19’30 h  Suf. Salvador Gargallo Bel (aniv.) 
       Suf. Carmen Vázquez Corbatón 
       Suf. José Baranda Lapiedra. 
 
 

Diumenge,  8             9’00 h. Per tot el poble    
         12’00 h  Suf. Paco Arnau 
           19’30 h   
                 . 
        .        

V. Dejarlo todo. Las dificultades. Los magos 
dejaron todo para ir hacia lo desconocido ante el 
mensaje de Dios. Lo mismo hizo en otro tiempo 
Abraham, el padre de la fe (cfr. Génesis 12, 1-4a). 
Dejaron sus comodidades, sus palacios, sus familias, su 
entorno conocido, para ir hacia lo que no sabían. No 
temieron las dificultades del larguísimo camino ni, al 
llegar o antes de irse, pasaron por la posada a descansar o 
se quejaron ante María y José de las seguras callosidades 
y dolores de los pies. Van y vienen guiados por esa luz 
interior que no les hace desviarse un ápice de su camino 
(cfr. Lucas 10, 4: “no se detengan...por el camino”). 
 

VI. El pesebre y el palacio. Venían a adorar a un Rey. Lo 
lógico es que estuviera en un Palacio. Jesús es de la 
descendencia de David, Salomón, etc., cuna de los 
esplendores de Israel, por parte de su padre virginal, por 
la que la misma le correspondía (mateo 1, 6.16). Era una 
casa real venida a menos, pobre. Que para y pare en un 
establo. Los magos seguramente vendrían de sus palacios 
de oriente, pero no se escandalizan al ver al Rey en el 
establo, ya que una Luz mayor los ilumina. 
 

VII. El ser “estrellas”.  No quiere decir esto el ser o 
creernos los mejores, según lo entiende el mundo 
vanidoso. Significa el ser estrella para los demás como lo 
fue la estrella para los magos. Que sepamos conducirlos a 
donde está Jesús y luego desaparecer sin querer hacer 
notar el fulgor que tuvimos al conducirlos (cfr. el 
testimonio de Juan Bautista en Juan 3, 20:  es necesario 
que Él crezca y que yo disminuya   y me apague- 
(n.a.).” 
            Gustavo Daniel D´Apice, Profesor de Teología 
 

“Los buscadores de la luz. Los magos  representan 
a todos aquellos que sin una revelación explícita del 
Dios judeo-cristiano, sin embargo buscan la luz, la 
verdad, la vida, la paz, la justicia, el amor, lo bello, 
el bien, ya sea porque está revelado en sus 
religiones por las  semillas del Verbo esparcidas 
en ellas (Concilio Vaticano II), o bien porque son 
fieles al Dios que les habla en el Sagrario de su 
conciencia, aún sin creer en Él o sin buscarlo 
explícitamente; pero sí implícitamente en los 
valores señalados. 
 

II. La entrega generosa y alegre. Los magos se 
llenan de alegría al ver la estrella sobre la Gruta de 
Belén (Mt. 2, 10), y le entregan con generosidad y 
desprendimiento sus dones de oro, incienso y mirra 
(v. 11b). 
 

III. El cambio de rumbo. Ya mencionado, el 
encuentro sincero con Jesús produce el retornar 
desde Él por camino distintos (v. 12b). Recordemos 
que Jesús es el Camino (Juan 14, 6). 
 
IV. La estrella. Significa todos aquellos signos que 
nos llevan hacia Dios, incluso naturales, pero que 
en última instancia son también mensajes y 
creación suya. La Sagrada Escritura completa y 
perfecciona este mensaje (Mt. 2, 4-6), pero hay que 
saber descubrirlos porque la vida está llena de ellos. 

   INTENCIONS DE LES MISSES PER AQUESTA SETMANA 


